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Paikalla:     Teams: 

Hanikka Tuula, pj.    Nukarinen Mari 
Hankilanoja Katriina, sihteeri   Pekonen Jouni 
Huikuri Pekka 
Jolkkonen Ulla 
Leskelä Kirsi, vpj. 
Matilainen Tuula 
Pietarinen Hannu 
Räsänen Kristiina 
 

Kokous aloitettiin klo 15:30. 

1. Hyväksyttiin edellisen kokouksen muistio. 

2. Kuntavaaliehdokkaiden kuuleminen 

Päätetään luopua tilaisuuden järjestämisestä epävarman 
koronatilanteen vuoksi.  

3. Vammaisneuvoston toimintakausi 2021–2024 

Keskusteltiin eri yhdistyksistä ja niiden kartoittamisesta. 
Vammaisneuvostossa olisi hyvä olla edustus eri yhdistyksistä, jotta 
saataisiin erilaista näkemystä esteettömyydestä ja 
saavutettavuudesta. Sihteeri kartoittaa yhdistykset ja ne käydään 
läpi toukokuun kokouksessa.  

Kartoitettiin, ketkä olisivat halukkaita jatkamaan nykyisistä 
jäsenistä. Halukkaita jatkamaan ovat Tuula ja Kirsi, Kristiina jatkaa  
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työnsä puolesta ja käy kokouksissa tarvittaessa asiantuntijana. Ulla 
ei jatka. Hannu on vielä epävarma ja Pekan jatko riippuu 
valtuustosta. 

4. Kristiina Räsänen: Kuljetuspalvelujen omavastuuosuudet 

Kristiina esitteli tulevan muutoksen kuljetusten 
omavastuuosuuksista. Muistion liitteenä Power Point-esitys 
aiheesta.  

5. Kristiina Räsänen: Vammaisten päivätoiminnan palveluseteli 

Kristiina esitteli uuden palvelun koskien päivätoimintaa. Muistion 
liitteenä Power Point -esitys aiheesta.  

6. Uuden Liperin yläkoulun esteettömyyskartoitus 

Päätetään tehdä esteettömyyskartoitus Liperin uudelle yläkoululle. 
Kesäkuussa käydään ensimmäisen kerran tekemässä katselmus ja 
kesän jälkeen tehdään esteettömyyskartoitus, kun kaikki on jo 
valmiina ja kalusteet paikallaan. Ensimmäinen vierailu on 
maanantaina 21.6.21 klo 9, mukaan pääsee vammaisneuvostosta 
viisi henkilöä. Jouni Pekonen vie asiaa eteenpäin.  

Keskustelua herätti myös kalustehankinnat ja niiden tiimoilta Jouni 
kehotti ottamaan yhteyttä pikaisesti Lappalaisen Riittaan. 
Vammaisneuvosto on jo aiemmin toivonut, että heitä kuultaisiin ja 
heiltä kysyttäisiin kommentteja, jos jotain hankintoja ollaan 
tekemässä. Sihteeri tekee kyselyä Riitalta kalusteista. 
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7. Yksinäisyyden ennaltaehkäisy  

Keskusteltiin millä toimenpiteillä voitaisiin ehkäistä yksinäisyyttä. 
Hyviä ideoita nousi pinnalle, kuten kotihoidon hyödyntäminen 
kartoituksessa ketkä haluaisivat juttuseuraa tai kontakteja muihin  

ihmisiin. Esille nousi myös kyläyhdistykset, jotka voisivat järjestää 
matalan kynnyksen tilaisuuksia eri teemoilla. Yksi idea oli myös 
palveluesite, jossa olisi valmis lista tukihenkilöistä kehen voisi ottaa 
yhteyttä halutessaan. Jätetään asia mietintään ja palataan asiaan 
myöhemmin.  

8. Muut asiat 

a) Seuraava kokous on tiistaina 25.5.21 klo 15:30–17 Varolan 
kokoustilassa. 

b) Vammaisneuvoston aloite hyvinvointilautakunnan edustuksesta 
vammaisneuvoston kokouksissa 

Käytiin läpi Hyvinvointilautakunnan (8.4.2021) pöytäkirjan ote 
koskien aloitetta. Hyvinvointilautakunta päättää esittää 
kunnanhallitukselle, että se nimeää hyvinvointilautakunnan 
edustajan vammaisneuvostoon. Päätös oli hyväksytty. 
Pöytäkirjan ote muistion liitteenä. 

c) Vammaisneuvoston toimintasääntö  

Päätetään tehdä toimintakertomus toukokuun aikana. 
Kertomuksen kirjoittamiseen osallistuu puheenjohtaja,  
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varapuheenjohtaja ja sihteeri. Tarkempi ajankohta päätetään 
myöhemmin. 

d) Vanha Viinijärventie puhututti neuvostoa taas. Sen korjauksesta 
pitäisi taas muistutella, koska asialle ei ole tehty vuosiin mitään. 
Samoin Viinijärven S-Marketin edusta on huonossa kunnossa. 
Pyöräteiden ja autoteiden väliset ”kynnykset” pitäisi myös 
madaltaa, jotta ne olisivat helpommin ylitettävissä. Osalta 
Ylämyllyn linja-autopysäkeiltä puuttuvat roskikset ja niitä 
toivotaan kovasti.  

 

 

 

 

  

Kokous päätettiin klo 17:28. 

Muistion kirjasi Katriina Hankilanoja 


